



Government
of Canada

Trade Commissioner
Service

Gouvernement
du Canada

Service des
délégués commerciaux

Canada



CanExport SMEs

Funding to help small or medium-sized enterprises (SMEs) tap into new markets around the world. Apply for up to \$50,000 to cover as much as 50% of the costs associated with developing export opportunities for your products and services to international markets where you currently have minimal or no sales.

WHICH ACTIVITIES DO WE FUND?

We support the following non-travel activities:

- › gathering market intelligence (custom research, reports and studies)
- › applying for intellectual property protection in international markets
- › applying for certification in international markets
- › seeking expert legal and business advice
- › search Engine Optimization
- › translating, adapting or creating marketing materials
- › attending virtual trade shows, networking functions, meetings or conferences

Based on Government of Canada [Travel Advisories](#), we may also support:

- › visits to foreign markets
- › in-person participation at trade shows, networking functions, meetings or conferences
- › participating in a trade mission

LEARN MORE

CanExport SMEs is administered in collaboration with the National Research Council of Canada's Industrial Research Assistance Program (NRC IRAP).

The Trade Commissioner Service helps Canadian businesses grow by connecting them with its funding and support programs, international opportunities, and its network of Trade Commissioners in more than 160 cities worldwide. Learn more at [trade commissioner.gc.ca](https://www.trade commissioner.gc.ca).

[@TCS_SDC](#) [/company/tcssdc](#) [/TCSSDC](#)

Trade Commissioner Service (TCS)  Service des délégués commerciaux (SDC)





Gouvernement
du Canada

Service des
délégués commerciaux

Government
of Canada

Trade Commissioner
Service

Canada



CanExport PME

Du financement pour permettre aux petites et moyennes entreprises (PME) de percer de nouveaux marchés à l'échelle internationale. Présentez une demande pour obtenir jusqu'à 50 000 \$ en financement et couvrir jusqu'à 50 % des coûts associés au développement des possibilités d'exportation de vos produits ou services sur des marchés internationaux où votre entreprise a actuellement peu ou pas de ventes.

QUELLES ACTIVITÉS PEUVENT ÊTRE FINANCÉES ?

Nous soutenons les activités suivantes qui ne nécessitent pas de voyager :

- › collecte de renseignement sur le marché (recherche ciblée, rapports et études)
- › dépôt d'une demande de protection de la propriété intellectuelle sur les marchés internationaux
- › dépôt d'une demande de certification sur les marchés internationaux
- › conseil d'experts en droit et en commerce
- › optimisation pour les moteurs de recherche
- › traduction, adaptation ou création de matériel de marketing
- › participation à des foires commerciales, activités de réseautage, rencontres ou conférences virtuelles

Sur la base des **avertissements aux voyageurs** du gouvernement du Canada, les activités suivantes pourraient aussi être soutenues :

- › visites de marchés étrangers
- › participation à des foires commerciales, des activités de réseautage, des rencontres ou des conférences en personne
- › participation à une mission commerciale

APPRENEZ-EN DAVANTAGE

CanExport est administré par le **Service des délégués commerciaux** du gouvernement du Canada en partenariat avec le Programme d'aide à la recherche industrielle du Conseil national de recherches du Canada (PARI CNRC).

Le **Service des délégués commerciaux (SDC)** aide les entreprises canadiennes à se développer en leur donnant accès à ses programmes de financement et de soutien, à des débouchés internationaux et à son réseau de délégués commerciaux dans plus de 160 villes du monde entier. Renseignez-vous à deleguescommerciaux.gc.ca.

[@SDC_TCS](https://twitter.com/SDC_TCS) [/company/tcssdc](https://www.linkedin.com/company/tcssdc) [/SDCTCS](https://www.facebook.com/SDCTCS)

Service des délégués commerciaux (SDC)  Trade Commissioner Service (TCS)